
Styrelsemöte KFUM Örebro Frisbee

Datum: 230523 Kl 17.15
Plats: Sörbybacken
Närvarande: Anton L, Erika N, Jonas P, Calle W och Daniel S

1 Ordförande öppnar mötet. Anton L förklarar mötet öppnat.

2 Erika N väljs till justerare.

3 Mötesdeltagarna godkänner dagordningen.

4 Anton går igenom föregående mötes protokoll.

5 Rapport från ultimate.
Dreamfly avgjordes i Frövi 20-21/5. KFUM deltog med lag i samtliga klasser; U14, U17 och U20. I
U14 kämpade kfum till sig ett brons efter en jämn bronsmatch mot Stenungsund. I U17 var kfum
överlägsna och slog Mölnlycke i finalen med 13-4. Flera U17-spelare hoppade in i U20 och bidrog
till att finalen kunde vinnas över Stenungsund.
Samliga lag har nu kommit igång med träningarna utomhus på Rosta gärde. Några seniorspelare
deltog i Elitdevelopment i Malmö med rutinerade utländska instruktörer.
För seniorerna är det flera landslagsläger under våren. Många förlagda till Örebro då både dam- och
herrlandslaget coachas av örebroare.

6 Rapport från discgolfen.
Kasta Plast Special Doubles avgjordes föregående helg. Banorna var i mycket fint skick och vissa
anpassningar hade gjorts ffa i Brickeberg. Mycket bra arrangerat av Peter M. Tävlingen har bra
rykte och drar många spelare utifrån.Jonas P och Calle W spelade stabilt och kom tvåa i
openklassen.
Lag-SM för amatörer har avgjorts i Vårgårda och Alingsås. Kfum deltog med två lag i herrklassen
och ett i damklassen. Förstalaget vann gruppen och kom sedan tre totalt. Damlaget gick nästan
vidare från gruppen.
Örebrotouren är igång. Många vill spela och det har behövts två starttider för att alla ska få plats.
Damerna har ökat i antal och är nu fler än 10 st vilket är kul. Vi troligen den största veckotouren i
landet.
Måndagskul har startat i Örnsköldsparken. Juniorträningarna på måndagar ska vara igång. Thomas
S hoppade in som ledare på den senaste träningen.

7 Rapport från kassören.
Inte så mycket nytt. Börjar komma igång. Ska ta kontakt med laget.se för medlemsregister. Även
prio att komma ikapp med bokföringen. Det ska ej vara några hinder att komma igång med korten
kopplade till kontot. Enskilda personer ska stå på korten. Förslag är att Anton L, Stefan A, Jonas P,
Tomas P och Mats R har kort. Vi ska kolla om de tycker det är okej

8 Övriga ärenden.

● Daniel S har fått en fråga från Christoffer H gällande möjligheten att få pengar till pokaler
stt ha som pris i Örebrotouren. Pristagarna har tidigare fått discar i pris. Vi tycker det kan
vara aktuellt med pokaler till vinnarna i resp klass. De ansvariga för örebrotouren får titta på



lämpliga pokaler.
● Jonas P meddelar att han är trött och har en jobbig period just nu. Hans svärmor är dålig.
● Fanny H som tackat ja till att vara juniortränare har fått nytt jobb. Är nu oklart om hon kan

ha träningarna. Anton ska kolla med henne.
● Gällande Lag-SM i Umeå i sommar är det problem att få folk till herrlaget. Många

tillfrågade spelare har tackat nej. Hittills består laget troligen av Tobias D, Hannes E, Adam
B och Jonas P. Damlaget kommer förhoppningsvis iväg med coach Peter M. Då tävlingen i
år är i Umeå innebär det mer kostnader för lagen.

● Diskussion om Master/Junior SM och ev medföljare till Erik. De som är på tapeten är
Rasmus E och Fanny H.

● Kfum vann en pokal vid lag-SM för amatörer. Jonas framför frågan om inte våra pokaler,
tillsammans med foto, också kan ställas i Tegelbruket likt andra grenföreningar har gjort.
Anders B ska tillfrågas.

● Det är snart 50-års jubileum för klubben. SFMSC bildades 16/10 1974. Ska det anordnas en
fest? Jonas föreslår ett speciellt tryck som kan användas till ultimate- och golfdiscar.

● Discar till shoppen? Markus K och Tomas P är ansvariga. Vet vi när discar är på ingång?
Anton skriver till Markus och kollar. De har fått överrapportering av Emil i slutet av 2022.

● Ny container kostar ca 40000kr. Den gamla rostar sönder och vi har behov av en ny.
● Daniel kollar klubbmailen. Jonas & Anton kommer ej in och kan läsa mailen just nu. Man

ska maila till Fredrik Stenberg för hjälp med mailinlogg.
● Peter M anordnade Kastaplast Special Doubles och vissa hål är anpassade. Bangruppen

röstade för att behålla layouten. De har ej kommunicerat ut det. Jonas föreslår ett möte med
bangruppen. Vad behöver de hjälp med? Stöttning? Tävlingsgruppen behöver veta layouten
på banorna för exempelvis Örebrotouren. Vi bestämmer att boka in ett möte med
bangruppen.

● Nya hemsidan på laget.se. Viktigt att information kommer upp. Initialt info kring
Örebrotouren och allmän info. Exempelvis hur man blir medlem i klubben.

9 Mötets avslutande. Nästa möte bokas ej in idag pga semestertider. Fortlöpande diskussion i
messengergruppen.
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Sekreterare Justeringsman


